
Pogovor z Emilom Zalarjem, svetovalcem za gradbene zadeve

Podhodi in njihova
ureditev

Tudi na področju gradbeni-
štva in komunale je bilo letoš-
nje leto v Centru izredno pe-
stro.

Nadaljevali smo z gradnjo
trga Revolucije (zrasla je no-
va stolpnica Iskre, na Plečniko-
vem trgu je bila urejena nova
pivnica Zvezda), trg pa bo v
celoti urejen šele, ko bosta po
stavljena tudi oba spomenika.
Spomenik Stanetu Rozmanu in
spomenik Revolucije nasamem
trgu.

Drugi večji gradbeni kom-
pleks v centru mesta je plo-
ščad Borisa Kraigherja, ki se
razteza ,do čopove ulice in
vključuje novo gledališče. Na
tem prostoru raste novi po-
slovni center. Prizidek bo zgra-
dil hotel Union, svoje prodaj-
ne prostore pa bo povečala s
prizidkom tudi Modna hiša.

V tem delu mesta je zgrajen
tudi kolektor podzemnih komu-
nalnih naprav pod Titovo od
Kidričeve do Ajdovščine ter po
celotni Dalmatinovi ulici. Zgra-
jena pa je tudi prva etapa
podhoda na Ajdovščini.
In kaj bo druga »etapa« tega
podhoda?

V drugo »fazo« dela sodi
urejanje trgovinic, lokalov in
podobnega pod zemljo. Prav-
zaprav je to dilema, kjer si
nismo še čisto na jasnem, ka-
ko na dolgo in široko oziroma
globoko naj silimo človeka
pod zemljo. Drugod po svetu
so že ugotovili, da je pametne-
je »spraviti« pod površino
zemlje avtomobile kakor
ljudi...

Kot že rečeno, ta podhod z
vsemi komunalnimi napravami
je bil pogoj za vse druge grad-
nje v mestnem središču._

Proti\ pričakovanjem lahko
omenimo, da se je obvoz zelo
dobro obnesel. Avtomobilisti
so se navadili, brez motenj je.
potekal tudi mestni promet.
Na občino je prispel le en ugo-
vor zaradi hrupa.
Pešci seveda ne bomo mogli
kar takoj pod cesto na drugo
stran?

Druga »faza« tega podhoda
se bo še nekoliko zavlekla, prav
tako pa še ne bo takoj končan
prehod za pešce ob vogalu
Iskre. Že v zadetku gradn.je
smo namreč povedali, da je

bilo potrebno na tem. delu pfe-
cejšnje »spodkopavanje« pod
stavbo, in tudi končna dela na
tem mestu so bolj zahtevna.
V prihodnje nas čaka, kot
smo že slišali, še en »infarkt«
Tltove, mar ne?

Omenirao še, da je v konč-
ni fazi garažna hiša ob Mlklo-
šičevi. Druga velika investici-
ja bo podhod na Titovi na kri-
žišču z Dvofakovo oziroma
Pražakovo ulico. Tudi tu bo
treba prestaviti kolektor, dela
pa bodo trajala dlje časa.

Med večjimi gradnjami velja
našteti še gradnjo medicin-
skega centra, novo stavbo
RTV, svojo zgradbo na ulici
Moše Pijadeja pa bo zgradila
skupnost pokojninskega in in-
validskega zavarovanja.
Menda smo letos spomladi de-
jali, da bo Resljeva asfaltira-
na že letos. Zakaj zamuda?

Preprosto zaradi neugodnega
vremena in arheoJoških najdb
ter nekaterih tehničnih težav
smo v zamudi s podhodom, za-
to pa je bila tudi Resljeva
»prestavljena« v pomladni
gradbeni koledar: R.


